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Møte Oversendingsforslag i valperioden 2011-

2015

Forventa 

svar til 

SAMU

Svar til 

samferdselsutvalet

04.06.14
Tom Skauge (Fl Sv R) – I samband med 

melding nr. 62/14 om indikatorar for 

bymiljøavtalar ber SAMU om å bli orientert når 

nye indikatorar er klare 

RS nr ---/14 til 

samferdselsutvalet 

22.10.14

04.06.14
Tom Skauge (Fl Sv R) – I samband med 

melding nr. 64, Handlingsprogrammet 2014-

2017 (23) frå Statens vegvesen beklagar Sv 

at det ikkje er prioritert midlar til kollektivfelt 

Straume-Knarrevik eller til haldeplassar på Rv 

555, og at kollektivfelt Olsvik-Storavatnet er 

lagt inn i 2015 mot 2014 i høyringsframlegget. 

SV ber om at dette vert tatt opp i sak til 

SAMU. 

November

20.08.14
Anne-Line Innvær (Ap) – I samband med RS 

78/14, » Prosjekt nye ferjeanbod», blei det 

bedt om innarbeiding av moglegheitssudie for 

fylkesvegsamband med tilknyting til E 39 som 

grunnlag for prosjektet, og at avklaring av 

kontraktstype kjem som eiga sak først i 

prosessen 

  November
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20.08.14 Tom Skauge (Fl Sv R) – I samband med 

meldingar om trafikksvikt over Hardangerbrua 

vert det spurt om det kan få følgjer i form av 

auka bompengar eller mindre nedbetalingstid 

– Kva tiltak er aktuelle for endra finansiering –

Får sviktande trafikk følgjer for fylkeskommu-

nen sin garanti – Vil SAMU få eiga sak med 

oppdatert informasjon og forslag til tiltak 

November

20.08.14 Atle Kvåle (Ap) – Spør om Skyss vil innføre 

forbod mot røyking  i lokalar og transportmid-

lar der ålmenta har tilgjenge.

November

20.08.14 Einar Lutro (H) – Spør om drift og eigarskap 
av veglys, og t.d. korleis eit grendalag kan gå 
fram for å få veglys på fylkesvegar

November

20.08.14 Wenche Tislevoll (H) – Viser til situasjoner på 
ferjesambandet Halhjem-Sandvikvåg der ein 
misser ferja pga at ein må billettera i 
billettbua sjølv om dette ikkje er i samsvar 
med gjeldande instruks. 

RS ---/14 til 
samferdselsutvalet 
22.10.14

20.08.14 Gustav Bahus (Frp) – Etterlyser fotgjengarfelt 
på Fv 179 Steinsvikvegen der ein krysser over 
vegen for å kome til busskur, badestrand, 
naust eller småbåthamn 

RS ---/14 til 
samferdselsutvalet 
22.10.14

20.08.14 Gustav Bahus (Frp) – Viser til at bebuarar ved 
ferjekaia på Halhjem framleis er plaga av støy 
i samband med gassfylling og etterspør tiltak 

November

19.09.14 Tom Skauge (Fl Sv R) – Inntekter i 
bompengeringen – Spør om: 1.) Avviket på 
søknaden om storbymidlar når det gjeld talet 
bilar, % bilar og inntekter, 2.) Kva er den 
demokratiske prosessen for fordeling av 
meirinntektene av bompengemidlane og 3.) 
Vil det bli lagt fram sak der bruken av 
bompenge-inntektene  vert drøfta ?

November


